
Budapest Főváros XV. kerület 

Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzat Képviselő-testületének 

Pénzügyi és Jogi Bizottsága 
 

Ülés száma: PJB 49-12/2014. 

 

 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

készült a bizottság 2014. július 14-én 

megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről 

 

 

Az ülés helye:   Polgármesteri Hivatal (1153 Bp. Bocskai u. 1-3.) C. épület, 

Díszterem 

 

 

Meghívott 20 fő képviselő: Báder György, Bárdosi György, dr. Balázs Zoltán, dr. Balogh 

András, Báthory Erzsi, Bencsics Lászlóné, Bitvai Nándor, Donga Árpádné, Dárdai Árpádné, 

Gyurcsánszky János, Gyurkovics Miklós, Király Csaba, László Tamás, Major Sándor, 

Németh Angéla, dr. Novák Ágnes, dr. Pintér Gábor, Szilvágyi László, Tóth Imre, Vizér Klára 

 

Jelen van:   4 fő bizottsági tag 

dr. Balázs Zoltán, 

Gyurcsánszky János, 

dr. Pintér Gábor, 

Báder György 

 

    Bitvai Nándor alpolgármester 

 

Távolmaradását jelezte: Huszárné Nagy Mária 

 

 

Meghívottak: Juhászné dr. Baráth Márta jegyző, Vargáné dr. Kalán Ilona aljegyző a Jegyzői 

Kabinet vezetője, dr. Sárosi Magdolna a Polgármesteri Kabinet vezetője, dr. Trinn Miklós a 

Jogi és Szervezési Osztály vezetője, Nábrádi Pálné a Humánpolitikai Osztály vezetője, 

Németh Tibor a Főépítészi, Városfejlesztési és Üzemeltetési Főosztály vezetője, Sipos Gábor 

főépítész, Jávori Péter a Városüzemeltetési Osztály vezetője, Ludvig Éva a Belső Ellenőrzési 

Osztály vezetője, dr. Finta Béla a Közigazgatási és Ügyfélszolgálati Főosztály vezetője, Gál 

Gyöngyi az Igazgatási és Ügyfélszolgálati Osztály vezetője, Deák Zsolt az Építésügyi Osztály 

vezetője, Horváth Attila a Rendészeti Osztály vezetője, Reiszné Naszádi Magdolna az 

Intézményfelügyeleti és Humán Főosztály vezetője, Herczeg István a Köznevelési, 

Közművelődési és Sport Osztály vezetője, dr. Zsidei Kinga a Szociális és Egészségügyi 

Osztály vezetője, Aradi Gizella a Közgazdasági Főosztály vezetője, dr. Turcsányi Miklós az 

Adóügyi Osztály vezetője, Böröczfy Ferenc a Gazdálkodási Osztály vezetője 

 

Jelen van:   7 fő 

    dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető, 

    Herczeg István osztályvezető, 



    Németh Tibor főosztályvezető, 

    dr. Trinn Miklós osztályvezető, 

   Aradi Gizella főosztályvezető, 

   dr. Zsidei Kinga osztályvezető, 

   dr. Mucsina Tamás referens 

 

További meghívottak: Dr. Sólyom Olimpia a XV. kerületi Önkormányzat Egészségügyi 

Intézményének főigazgató főorvosa, Gráczer Irma az Egyesített Szociális Intézmény 

igazgatója, Dr. Kovács Imre a Gazdasági Működtetési Központ főigazgatója, Soha Péter a 

Gazdasági Működtetési Központ gazdasági igazgatója, Bárkai Katalin a Gazdasági 

Működtetési Központ szervezési igazgatója, Sass Csaba a XV. Média Kommunikációs és 

Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. vezetője, dr. Szaniszló Attila a CSAPI-15 Vásárcsarnok 

és Piacfenntartó Kft vezetője, Juhász Márton a Palota-15 Rehabilitációs és Közfoglalkoztatási 

Közhasznú Nonprofit Kft vezetője, Dr. Kiss Gyula a Palota Holding Ingatlan-és 

Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója, Demeter János a RÉPSZOLG Környezetgazdálkodási és 

Foglalkoztatási Nonprofit Közhasznú Kft vezetője, Oláh Béla a RUP-15 Kft ügyvezető 

igazgatója, Galambos Ferenc XV. kerületi Rendőrkapitány, Csonka László a Globomax ZRt. 

kapcsolattartója 

Jelen vannak:  Soha Péter gazdasági igazgató 

 

Többcélú Intézmények: Ábri László a Dózsa György Gimnázium igazgatója, Rozsáli Oszkár 

a Kontyfa Középiskola és Általános Iskola igazgatója, Bäckné Kremm Andrea a László Gyula 

Gimnázium és Általános Iskola igazgatója, Zádoryné Leiner Erika a Száraznád Nevelési- 

Oktatási Központ igazgatója 

Általános Iskolák:Varga László a Czabán Általános Iskola igazgatója, Csörgő Mária a 

Hartyán Általános Iskola igazgatója, Kovács Tibor a Károly Róbert Általános Iskola 

igazgatója, Selényiné Stier Márta a Kolozsvár Általános Iskola igazgatója, Rónáné Helle 

Mária a Neptun Általános Iskola igazgatója, Frák Erika a Pestújhelyi Általános Iskola 

igazgatója, Bikfalvi Borbála a Rákospalotai Kossuth Lajos Általános Iskola igazgatója, 

Gressó Tiborné a Szent Korona Általános Iskola vezetője 

Jelen vannak:  - 

 

Alapítványok: Bácskai Endre az 56-os Szövetség XV. ker. Szervezete, Alapítvány a 

Holnapért, Alapítvány a MÁV telepi iskoláért, Alapítvány az Ifjúság Tánc- és Zeneművészeti 

Nevelésért, Alapítvány a XV. Molnár Viktor u. 94-96. alatti óvoda támogatásáért, 

Aranyszamár Művészeti és Kulturális Egyesület, Artkontúr Művészeti és Kulturális 

Egyesület, ATHOSZ Művészeti-Közéleti és Irodalmi Társaság, A Holnap Egészséges 

Gyermekeiért Alapítvány, Az Egészségesebb, Esztétikusabb Környezetért Alapítvány, 

ÁBÉCÉ Egyesület a Gyermekért, Biondo Bike Club, Budapest XV. Kerületi Gazdakör, 

Budapest XV. Kerületi Idősek és Nyugdíjasok Egyesülete, Civil Mozgalom XV. kerületi 

Szervezete, CIVITALIS Egyesület, ClubNetCet Internetes Ismeretterjesztő Egyesület, 

CORTEX Alapítvány az Agysérültek Rehabilitációjáért, Csutkababa Alapítvány, 

Egészségőrző Egyesület, Együtt a Gyermekekért, Az Egészségért Alapítvány, Együtt 

Újpalotáért Kulturális és Szociális Érdekképviseleti Egyesület, Első Magyar Gó Egyesület 

Pestújhely, Energia Információs Központ Egyesület, Ép Lélek, Egészséges Test Alapítvány, 

Értelmes Életért Alapítvány, Észak-Pesti Környezetvédelmi Kulturális és Szabadidősport 

Egyesület, Északi Fény Természetjáró Egyesület, Európai Hátrányos Helyzetűek Közhasznú 

Egyesülete, Fitness Duo Iskola Oktatási és Sport Alapítvány, Forrás – Bogács Alapítvány, 

Garabonciás Egyesület, Gondoskodás Gyermekeinkért Alapítvány, Hálózat a Kultúráért, 

Művészetért Egyesület, Hartyán Alapítvány Az Iskoláért, Hartyán Diáksport Egyesület, 



Hátrányos Helyzetűek Alternatív Műhelye (HÁTHA), Hét Galamb Alapítvány, Hétszínvilág 

Transz-Perszonális Egyesület, Hétszín-Virág Alapítvány a XV. kerületi Bölcsődékért, Holnap 

már Késő Környezetvédelmi Alapítvány, Hosszútávú Egészségmegőrző Program Közhasznú 

Egyesület, Ifjúsági Caritas Egyesület, Inthos Nemzetközi Kórház Hálózat Alapítvány, Jézus 

Szíve Alapítvány, Jövőt Álmodunk Egyesület, Kavicsosi Deák Alapítvány, Kegyelem 

Alapítvány, Kinizsi TTK, Kontyfa Sportiskola, Korona Művelődési Kulturális és Oktatási 

Alapítvány, Korszerű Tudással Építsd a Jövődet Alapítvány, Közbizalom Közhasznú 

Egyesület, Közbiztonsági Polgárőr Közhasznú Egyesület, Középpont Mentális Egészségvédő 

Egyesület, „KUCI” Kisállatmenhely Alapítvány, Kultúrműhely Alapítvány, Kurimszy Sándor 

Emlékalapítvány, LABE XV. kerületi Szervezete, Legea-Bulldózerek Unihockey Club 

Budapest, Lehetőség a Rászorulóknak Alapítvány, MDOSZ H-1 Rákospalotai Madárbaráti 

Egyesület, Magyar Kerékpárosklub, Magyar Politikai Foglyok Szövetsége, Magyar Szinergia 

Ház Közhasznú Egyesület, Magyar Vöröskereszt XV. Kerületi Szervezete, Magyarok 

Szövetsége Egyesület, Magyarországi Szocialista Romák Szervezete (MSzRSz), MÁV Telep 

Baráti Köre KHE, MEASZ – Összefogás a Demokráciáért, Meixner Alapítvány, Micimackó 

és Természet Alapítvány, Mini Manó Alapítvány, Mozgássérültek BP-i Szervezetének 

Rákospalotai Tagszerve, Munkarend Alapítvány, Nagycsaládosok Újpalotai Egyesülete, 

Nagyot Ugró Tinik Rohanó Ifjú Fiúk Edző Raja, Nádastóparki Óvodai Alapítvány,  Neptun 

Diáksport Egyesület, NIHON Újpalotai Sportegyesület, Nyírpalota Társaság, Nyitott 

Gondolkodók Egyesülete, Nyugodt Holnap Alapítvány, Nyújtsd a Kezed Alapítvány, 

Országos Gyermekvédő Liga, Orvosi Kamara XV. Kerületi Szervezete, Otthon Segítünk 

Alapítvány, Őszirózsa Alapítvány, Palotai Kincsőr Alapítvány, Palota Röplabda Sport Klub, 

Palotai Csokonai Asztali Labdarúgó Egyesület, Palotai Önvédelmi Védegylet, Palotai 

Polgárőrség, Palotai Sporthorgász Egyesület, Paulay Alapítvány, Páskomliget 

Szenvedélymentes Klub, Periféria Alapítvány, Perspektíva Nova Egyesület, Perspektíva 

Kulturális és Segítő Egyesület, Pestújhelyi Iskoláért Egyesület, Pestújhelyi Kertbarát 

Egyesület, Pestújhelyi Pátria Közhasznú Egyesület, Pestújhelyi Sport Club, Polgári 

Érdekképviseleti Egyesület, POFOSZ- Magyar Politikai Fogjok Szövetsége, Pro Minor 

Egyesület a Gyermekekért, Pro Scola Gregorius Dózsa Alapítvány, Rákospalota a Mi 

Otthonunk Egyesület, Rákospalota-Pestújhely-Újpalota Kiemelten Közhasznú 

Környezetvédelmi Közalapítvány, Rákospalota – Pestújhely – Újpalota Közrend és 

Vagyonvédelmi Kiemelten Közhasznú Közalapítvány, Rákospalota Kolozsvár DSE, 

Rákospalotai Szilas Néptáncegyüttes Egyesület, Rászorulókat Támogatók Egyesülete, ROM-

SOM Cigány Kulturális és Hagyományőrző Szervezet, Sclerosis Multiplex Budapesti 

Egyesület, Segítsd az Iskoládat! Közhasznú Egyesület, Sportiskola Sportegyesület, Szabó 

Miklós Lelki Pásztor Szellemi Hagyatékát Őrző Alapítvány, Szertelen-Kék Alapítvány, 

Szilvássy Andor Barlangkutató Egyesület, Szociális és Rehabilitációs Alapítvány, Szolidáris 

Kisnyugdíjasok Egyesülete, Szövőgyár utcai Óvoda Gyermekeiért Közhasznú Alapítvány, 

SZÖVTÁRS Egyesület, Szülők, Tanítványok a Kolozsvár úti Iskoláért Alapítvány, Támogasd 

a Rászorulókat Alapítvány, Tavasz Kórus Alapítvány, Toronyhír Újpalotai Média Alapítvány, 

Tündérképző Egyesület, UJPA STOMA Klub Egyesület, Újpalotaiak Baráti Köre Művelődési 

és Érdekvédelmi Egyesület, Újpesti Torna Egylet, Unilever Tömegsport Egyesület,  

Viperák Amerikai Futball Egyesület, VIVA VOCE Alapítvány, Viwal Tanoda Kézműveseket 

Képző Közhasznú Egyesület, XV. kerületi Cukorbetegek Klubja, XV. kerületi Köztisztviselők 

Sportegyesülete, Zene-Tánc-Mozgás Kulturális Egyesület, Zuglói Ilco Egyesület, BKIK XV. 

kerületi Szervezete 

Jelen vannak:  - 

 

Jelen van továbbá:  Simonfi Sándor lelkipásztor, 

 



   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Üdvözli a megjelenteket, 

megállapítja, hogy a bizottság négy fő bizottsági tag jelenlétével határozatképes az ülést 

megnyitja. Ismerteti a napirendet. 

 

Javaslat a napirendre: 

 

A Mötv. 46.§ (2) bekezdés b) pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó 
 

1. Előterjesztés Palota Önkormányzati segélyt megállapító határozat elleni 

fellebbezésről 

(Ikt.sz. 1/54-183/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

 

Nyilvános ülés 

 

2. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerület Száraznád utca 4-6. szám alatti 

nem lakás céljára szolgáló önkormányzati tulajdonú helyiségek bérbeadásának és 

bérleti szerződésének módosításáról 

(Ikt.sz. 1/204-110/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

3. Előterjesztés tervpályázati kiírásról 

(Ikt.sz. 1/204-109/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Trinn Miklós osztályvezető 

 

4. Előterjesztés a Budapest XV. kerület Pestújhelyi út 9. fsz. 1. szám alatti nem 

lakás céljára szolgáló helyiség Pallag Péter egyéni vállalkozó részére raktározás 

céljából történő bérbeadásáról 

(Ikt.sz. 1/204-111/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

5. Előterjesztés társasházi kamerarendszer pályázati felhívás kiírására 

(Ikt.sz. 1/54-181/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

6. Előterjesztés az Állami Számvevőszék által a helyi nemzetiségi önkormányzatok 

gazdálkodásának ellenőrzéséről készített jelentés alapján készült intézkedési 

tervekről 

(Ikt.sz. 1/54-182/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

 

 

 



7. Előterjesztés a Budapest, XV. kerület Kosd utcai közműkiváltásról 

(Ikt.sz. 1/54-180/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Németh Tibor főosztályvezető 

 

8. REAC Sport Kft. működésének támogatásáról 

(Ikt.sz. 1/54-184/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Herczeg István osztályvezető 

 

9. Előterjesztés a Rákospalota-Óvárosi Református Egyházközséggel óvodai 

közfeladat-ellátás tárgyában megkötni tervezett köznevelési szerződésről 

(Ikt.sz. 1/54-186/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Herczeg István osztályvezető 

 

10. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 

Önkormányzat 2014. évi költségvetésének IV. módosításáról   „R” 

(Ikt.sz. 1/54-185/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Aradi Gizella főosztályvezető 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Megállapítja, hogy a napirenddel 

kapcsolatban kérdés, észrevétel nincs. Szavazást kér a napirend elfogadásáról. 

 

 

PJB 313/2014. (VII. 14.) számú határozat 
 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság elfogadja az előterjesztett napirendi pontokat és azok tárgyalási 

sorrendjét. 

(Szavazati arány: 3 igen szavazat, egyhangú) 
(dr. Pintér Gábor bizottsági tag nem volt jelen a szavazáskor!) 

Döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

ELFOGADOTT NAPIREND 

 

A Mötv. 46.§ (2) bekezdés b) pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó 
 

1. Előterjesztés Palota Önkormányzati segélyt megállapító határozat elleni 

fellebbezésről 

(Ikt.sz. 1/54-183/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

 

 

 

 

 



Nyilvános ülés 

 

2. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerület Száraznád utca 4-6. szám alatti 

nem lakás céljára szolgáló önkormányzati tulajdonú helyiségek bérbeadásának és 

bérleti szerződésének módosításáról 

(Ikt.sz. 1/204-110/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

3. Előterjesztés tervpályázati kiírásról 

(Ikt.sz. 1/204-109/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Trinn Miklós osztályvezető 

 

4. Előterjesztés a Budapest XV. kerület Pestújhelyi út 9. fsz. 1. szám alatti nem 

lakás céljára szolgáló helyiség Pallag Péter egyéni vállalkozó részére raktározás 

céljából történő bérbeadásáról 

(Ikt.sz. 1/204-111/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

5. Előterjesztés társasházi kamerarendszer pályázati felhívás kiírására 

(Ikt.sz. 1/54-181/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

6. Előterjesztés az Állami Számvevőszék által a helyi nemzetiségi önkormányzatok 

gazdálkodásának ellenőrzéséről készített jelentés alapján készült intézkedési 

tervekről 

(Ikt.sz. 1/54-182/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

7. Előterjesztés a Budapest, XV. kerület Kosd utcai közműkiváltásról 

(Ikt.sz. 1/54-180/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Németh Tibor főosztályvezető 

 

8. REAC Sport Kft. működésének támogatásáról 

(Ikt.sz. 1/54-184/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Herczeg István osztályvezető 

 

9. Előterjesztés a Rákospalota-Óvárosi Református Egyházközséggel óvodai 

közfeladat-ellátás tárgyában megkötni tervezett köznevelési szerződésről 

(Ikt.sz. 1/54-186/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Herczeg István osztályvezető 

 



10. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 

Önkormányzat 2014. évi költségvetésének IV. módosításáról   „R” 

(Ikt.sz. 1/54-185/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Aradi Gizella főosztályvezető 

 

 

* * * * * 

 

 

2. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerület Száraznád utca 4-6. szám alatti 

nem lakás céljára szolgáló önkormányzati tulajdonú helyiségek bérbeadásának és 

bérleti szerződésének módosításáról 

(Ikt.sz. 1/204-110/2014. sz. anyag) 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. A Holding alapterülete csökkent, ezért kellett módosítani az 

előterjesztést? 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdések, észrevételek 

következnek. 

 

   Gyurcsánszky János képviselő: Változott-e a használt ingatlancsoport  

hasznosítható, vagy nem hasznosítható épületrésznek az aránya? A megállapodás tervezet a 

tényeket rögzíti, de ha alapvetően nem változott nagyságrendileg, vagy nem jelentősen, akkor 

el lehet fogadni a módosító előterjesztést.   

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Holding területe 217 m
2
-rel 

csökkent.  

 

   Gyurcsánszky János képviselő: A Holding nagyjából azt fizeti, amit 

eddig – leszámítva a négyzetméter csökkenést – történt-e arányváltozás? 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Megadja a szót az előterjesztőnek 

válaszadásra. 

 

   dr. Mucsina Tamás referens: A Holding azután a rész után fizet, ami 

fennmarad - leszámítva a 217 m
2
-t – ugyanúgy 16 Ft/m

2
/hó áron. A különbség a kisebb 

négyzetméter. Az arányt nem tudja, hogy változik, de ők adták a négyzetméter, az 

alaprajzokat, így lett elfogadva korábban a Református Misszió ügyében is, mert egymáshoz 

kapcsolódnak.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot.   

A Pénzügyi és Jogi Bizottság úgy dönt, hogy a Budapest XV. kerület Száraznád utca 4-6. 

szám alatti (hrsz: 91158/132/A/1, 91158/132/A/3, 91158/132/A/4, 91158/132/A/5, 

91158/132/A/6, 91158/132/A/7) ingatlanokra a Palota Holding ZRt. számára 2014. május 1-

jei hatállyal a megnevezett ingatlanokat az új 1986,68 m
2
 alapterület alapján a kedvezményes 

16,- Ft/m
2
/hó bérleti díjjal (havi 31.787,- Ft, évi 381.444,- Ft azaz 

háromszáznyolcvanegyezer-négyszáznegyvennégy forint) bérbe adja.  



Felkéri a polgármestert, hogy a Palota Holding ZRt-vel az alapterület csökkenés 

következtében módosuló bérleti szerződést írja alá. Szavazást kér az ismertetett határozati 

javaslatról. 

 

 

PJB 315/2014. (VII. 14.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság úgy dönt, hogy a Budapest XV. kerület Száraznád utca 4-6. 

szám alatti (hrsz: 91158/132/A/1, 91158/132/A/3, 91158/132/A/4, 91158/132/A/5, 

91158/132/A/6, 91158/132/A/7) ingatlanokra a Palota Holding ZRt. számára 2014. május 1-

jei hatállyal a megnevezett ingatlanokat az új 1986,68 m
2
 alapterület alapján a kedvezményes 

16,- Ft/m
2
/hó bérleti díjjal (havi 31.787,- Ft, évi 381.444,- Ft azaz 

háromszáznyolcvanegyezer-négyszáznegyvennégy forint) bérbe adja.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. július 
(Jogszabályi hivatkozás: 26/2003. (VI.30.) önkormányzati rendelet 48. § (7) c)) 

(Szavazati arány: 4 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 4 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

PJB 316/2014. (VII. 14.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság felkéri a polgármestert, hogy a Palota Holding ZRt-vel az 

alapterület csökkenés következtében módosuló bérleti szerződést írja alá. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. július 
(Jogszabályi hivatkozás: 26/2003. (VI.30.) önkormányzati rendelet 48. § (7) c)) 

(Szavazati arány: 4 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 4 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

3. Előterjesztés tervpályázati kiírásról 

(Ikt.sz. 1/204-109/2014. sz. anyag) 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   dr. Trinn Miklós osztályvezető: Újpalota főterére a Közösségi Házra 

írtak ki tervpályázatot. Egyebekben az általánosan megszokott közbeszerzésekkel kapcsolatos 

előterjesztésről van szó.   

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ezeket az összegeket ellenőrizte a 

Közgazdasági Főosztály? 

 

   dr. Trinn Miklós osztályvezető: Ellenőrizték az összegeket.   

 

   Gyurcsánszky János képviselő: A szakértők milyen szakértők, hol 

végzik a munkájukat? 



 

   dr. Trinn Miklós osztályvezető: Mindegyik szakértő a kamara mellett 

működik, de főleg tervezők. A neveket a Főépítészeti iroda munkatársaitól kapta, de mindenki 

építész tervező.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Szeptember 23-án lehet eredményt 

hirdetni? 

 

   dr. Trinn Miklós osztályvezető: A Kormányrendelet 60 napot ír elő, 

szoros a határidő, a kollégák pontosan kiszámolták.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: További kérdés, észrevétel nem 

hangzik el. Ismerteti a határozati javaslatot. A Pénzügyi és Jogi Bizottság a 1/204-109/2014. 

iktatószámú előterjesztéshez csatolt tartalommal elfogadja a „Közösségi Ház Újpalotán” 

tárgyú tervpályázati kiírás lényeges tartalmi elemeit. Felkéri a polgármester, hogy intézkedjen 

a közzététel érdekében. Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

 

PJB 317/2014. (VII. 14.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság a 1/204-109/2014. iktatószámú előterjesztéshez csatolt 

tartalommal elfogadja a „Közösségi Ház Újpalotán” tárgyú tervpályázati kiírás lényeges 

tartalmi elemeit. Felkéri a polgármester, hogy intézkedjen a közzététel érdekében. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. július 15. 
(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CVIII. tv. 19. § (6), 305/2011. (XII.23.) Korm. rendelet, 21/2004. (IV.30.) 

önkormányzati rendelet 1. § b)) 

(Szavazati arány: 4 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 4 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

4. Előterjesztés a Budapest XV. kerület Pestújhelyi út 9. fsz. 1. szám alatti nem 

lakás céljára szolgáló helyiség Pallag Péter egyéni vállalkozó részére raktározás 

céljából történő bérbeadásáról 

(Ikt.sz. 1/204-111/2014. sz. anyag) 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: Az előterjesztést nem kívánja 

kiegészíteni.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdések, észrevételek 

következnek. 

 

   Gyurcsánszky János képviselő: A három összeg között mi az eltérés? 

Valóban raktárra fogja használni, műhelyre már nem alkalmas a helyiség? Az előterjesztés c) 

verzióját támogatja.  

 



 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: További kérdés, észrevétel nem 

hangzik el. Ismerteti a határozati javaslatot. A Pénzügyi és Jogi Bizottság úgy dönt, hogy a 

polgármester javaslatára felmentést ad a pályázati kiírás alól és a Budapest XV. kerület 

Pestújhelyi út 9. fszt. 1. szám alatti nem lakás céljára szolgáló 29 m
2
 alapterületű helyiséget 

Pallag Péter egyéni vállalkozó (1158 Budapest, Pestújhelyi út 15.) részére raktár céljából a 

szerződés megkötésétől számított 5 év határozott időtartamra bérbe adja. A nem lakás céljára 

szolgáló helyiség bérleti díját 600,- Ft / m
2
 áron, havi 17.400,- Ft / hó + közüzemi díjak 

összegben állapítja meg. Felkéri a polgármestert, hogy a tulajdonosi nyilatkozatot a 

határozatnak megfelelően adja ki. Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

 

PJB 318/2014. (VII. 14.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság úgy dönt, hogy a polgármester javaslatára felmentést ad a 

pályázati kiírás alól és a Budapest XV. kerület Pestújhelyi út 9. fszt. 1. szám alatti nem 

lakás céljára szolgáló 29 m
2
 alapterületű helyiséget Pallag Péter egyéni vállalkozó (1158 

Budapest, Pestújhelyi út 15.) részére raktár céljából a szerződés megkötésétől számított 5 év 

határozott időtartamra bérbe adja. 
A nem lakás céljára szolgáló helyiség bérleti díját 600,- Ft / m

2
 áron, havi 17.400,- Ft / hó + 

közüzemi díjak összegben állapítja meg.  

Felkéri a polgármestert, hogy a tulajdonosi nyilatkozatot a határozatnak megfelelően adja ki. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 30nap szerződéskötésre 
(Jogszabályi hivatkozás: 26/2003. (VI.30.) önkormányzati rendelet 47. § (3) d), (4), 48. §(5)) 

(Szavazati arány: 4 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 4 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

5. Előterjesztés társasházi kamerarendszer pályázati felhívás kiírására 

(Ikt.sz. 1/54-181/2014. sz. anyag) 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: Korábban a képviselő testület 

már döntött arról, hogy kamerákat szerel fel a kerület különböző pontjain. Egyes társasházak, 

vagy szövetkezeti házak bejáratához kerülnének felszerelésre a kamerák, ezeknek a 

támogatására irányul az előterjesztés. Pénzt kapnának az egyes házak és felszereltetnék a 

kamerákat, hogy a biztonságukat ezzel növeljék.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Egy négy lakásból álló háznál 

ugyanannyiba kerül a kamera felszerelése, mint egy negyven lakásos tíz emeletes 

társasháznál? 

 

   Bitvai Nándor alpolgármester: Nem az a lényeg, hogy milyen magas 

a ház, hanem az, hogy lépcsőháza van. A három szintes társasháznak is van egy bejárata, ezt 

ellenőrzi a kamera. A pályázat egy bejáratot támogat lépcsőházanként. Ha a társasház úgy 

gondolja, hogy három kamerát épít be, akkor is csak egyhez kapnak támogatást.  



Egy kamerának a költsége a járulékos költségekkel együtt 50 ezer forintba kerül. A 

kamerarendszert nem a lakóközösség fogyja figyelni, hanem erre szerződni kell egy erre 

szakosodott céggel, akik ha valami baj van akkor az illetékes hatóságokkal együtt megnézik a 

felvételeket.  

 

   dr. Pintér Gábor képviselő: Ezekre a kamerákra is érvényes az a 

jogszabály, hogy csak a rendőr nézheti vissza a felvételeket, de mivel erre nincs kapacitás 

ezért ha bűncselekmény történik, akkor lehet ezeket a felvételeket visszanézni. 

 

   Gyurcsánszky János képviselő: Az önkormányzat feladata, hogy adja 

ezt a támogatást, de a többi része a társasházak dolga?  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Olyan társasház pályázhat-e ahol 

nincs közgyűlés?  

 

   Gyurcsánszky János képviselő: Egy szalagházban, ahol 6-8 lépcsőház 

van, ott mindenhol fel kellene szereltetni a kamerát a biztonság érdekében.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A működtetéssel kapcsolatban, 

hogyha elromlik a rendszer, akkor ki fogja megjavíttatni? Jelezni kellene, hogy a működését 

szúrópróba szerűen az önkormányzat ellenőrizhesse.  

 

   Báder György képviselő: Az önkormányzat felé a működtető cég egy 

50 %-os számlát fog adni, vagy átutalják a pénzt, mint egy támogatást.  

 

   dr. Trinn Miklós osztályvezető: Az anyagban benne van egy átadás-

átvételi jegyzőkönyv, hogy a támogatás összegét a lakóközösség 90 napon belül az 

önkormányzat felé köteles elszámolni, a kivitelező számlájával és az átadás-átvételi 

jegyzőkönyv bemutatásával.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Szeretné, ha ki lenne egészítve az 

előterjesztés azzal, hogy az önkormányzat a kamerarendszer működését a megvalósulást 

követően 1 éven belül ellenőrizheti.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot.   

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek 

a társasházi kamerarendszer pályázati felhívásának kiírásáról szóló előterjesztést és az abban 

szereplő határozati javaslatokat a pályázati felhívás alábbiak szerinti kiegészítésével - 4. a 

pályázat benyújtásának feltételei - az önkormányzat a kamerarendszer működését a 

megvalósítást követően egy éven belül ellenőrizheti. Szavazást kér az ismertetett határozati 

javaslatról. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



PJB 319/2014. (VII. 14.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a társasházi kamerarendszer pályázati felhívásának kiírásáról szóló előterjesztést 

és az abban szereplő határozati javaslatokat a pályázati felhívás alábbiak szerinti 

kiegészítésével: 

4. A pályázat benyújtásának feltételei: 

- az önkormányzat a kamerarendszer működését a megvalósítást követően egy éven 

belül ellenőrizheti  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. július 15. 

(Szavazati arány: 4 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 4 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

6. Előterjesztés az Állami Számvevőszék által a helyi nemzetiségi önkormányzatok 

gazdálkodásának ellenőrzéséről készített jelentés alapján készült intézkedési 

tervekről 

(Ikt.sz. 1/54-182/2014. sz. anyag) 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: A módosítás arra irányul, hogy 

az eredeti anyagban határidő nélküli „folyamatos” határidők voltak megadva, a jegyző 

asszony ennek a módosítását kérte konkrét dátumok meghatározásával. Az intézkedési terv 

mellékletében kellett az időpontokat meghatározni a feladatok végrehajtására.   

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdések, észrevételek nem 

hangzanak el. Ismerteti a határozati javaslatot. A Pénzügyi és Jogi Bizottság – az 1/54-

182/a/2014. iktatószámú módosító előterjesztésben foglaltak figyelembevételével – 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek az Állami Számvevőszék által 

a helyi nemzetiségi önkormányzatok gazdálkodásának ellenőrzéséről készített jelentés alapján 

készült intézkedési tervekről szóló előterjesztést és az abban szereplő határozati javaslatokat. 

Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatokról. 

 

PJB 320/2014. (VII. 14.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság – az 1/54-182/a/2014. iktatószámú módosító előterjesztésben 

foglaltak figyelembevételével – megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek az Állami Számvevőszék által a helyi nemzetiségi önkormányzatok 

gazdálkodásának ellenőrzéséről készített jelentés alapján készült intézkedési tervekről szóló 

előterjesztést és az abban szereplő határozati javaslatokat. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. július 15. 

(Szavazati arány: 4 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 4 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  



 

7. Előterjesztés a Budapest, XV. kerület Kosd utcai közműkiváltásról 

(Ikt.sz. 1/54-180/2014. sz. anyag) 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Németh Tibor főosztályvezető: Állami támogatásból létesül a Kosd 

utca építése. mintegy 102 millió forint értékben. Az engedélyezési eljárás során derült ki, 

hogy a Fővárosi Vízművek - mint szakhatóság – a Mogyoród útja és a Bogáncs utca közötti 

szakasz újjáépítését írta elő, ilyen feltétellel járul hozzá az építési engedély kiadásához. Az 

ehhez szükséges összeg hiányzik az önkormányzati költségvetésből, ezért a költségvetés 

módosítás szükséges és a többletforrás biztosítása abból a célból, hogy a 102 millió forint 

felhasználása szabályszerűen megtörténjen.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Érzése szerint nincs nyomon 

követve, hogy milyen pénzmaradványok vannak. Nem kellene jövő április várni azzal, hogy a 

szabad pénzmaradvány mennyi, hanem évközben folyamatosan kísérve lenne és amikor a 

feladat végre lett hajtva és pénzmaradvány keletkezett, akkor az belekerülne az általános 

tartalékba.  

 

   Aradi Gizella főosztályvezető: Elsősorban a szakmai terület tudja, 

hogy mikor zárul le egy feladat és jelzik feléjük, hogy megmaradt az előirányzott pénzből. 

Ilyenkor tudnak módosításra javaslatot adni a költségvetésben. Rendszeresen konzultálnak a 

szakmai területtel. Ha új kiadás, igény merül fel, akkor végignézik, hogy ne kelljen a 

tartalékokhoz nyúlni, hanem megtakarításból, egyéb feladatból átcsoportosítják a költségeket. 

Ezt a munkát év közben is folyamatosan végzik. 

 

   dr. Trinn Miklós osztályvezető: Erre vonatkozóan született egy 

határozat a Pénzügyi és Jogi Bizottság ülésén.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Az engedélyokirat is elkészült 

már? 

 

   Németh Tibor főosztályvezető: A költségvetés jóváhagyása előtt kerül 

majd tárgyalásra ez a szakmai előterjesztés. A költségvetésbe ez az igény már beépült, ami 

most módosításra került. Amennyiben elfogadja a testület ezt az előterjesztést, a költségvetés 

módosításának szabályszerű elfogadásának nincs akadálya.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Javasolja, hogy a Pénzügyi és Jogi 

Bizottság hozzon egy határozatot amely szerint az engedélyokiratot jóváhagyni javasolja a 

képviselő testületnek.  

 

   Németh Tibor főosztályvezető: Ez egy régi engedélyokirat, nem kell 

módosítani. Valószínű, hogy nem a Kosd utcára lesz aktivizálva a 14 millió forint, hanem a 

közmű kiváltására, mert ez egy járulékos munka.  

 

 

 



   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot.   

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek 

a Budapest XV. kerület Kosd utcai közműkiváltásról szóló előterjesztést és az abban szereplő 

határozati javaslatot. Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 321/2014. (VII. 14.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a Budapest XV. kerület Kosd utcai közműkiváltásról szóló előterjesztést és az 

abban szereplő határozati javaslatot. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. július 15. 

(Szavazati arány: 3 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 4 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

8. REAC Sport Kft. működésének támogatásáról 

(Ikt.sz. 1/54-184/2014. sz. anyag) 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Herczeg István osztályvezető: A REAC Kft. kérelemmel fordult az 

önkormányzathoz, hogy a 2014-2015. évi bajnoki szezonban megfogalmazott célkitűzéseket 

szeretnék elérni és ehhez kérték az önkormányzat támogatását. Ez a támogatás a REAC 

Sportiskola Sportegyesületet is érinti, mivel az elmúlt időszakban már együttműködnek. 12 

millió forintot kaptak az idei évben a mostani felhasználásig. December 31-ig kapnának 17 

millió forintot és a következő évi költségvetésben a tavaszi szezonra további 13 millió 

forintot.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Hogyan döntsenek a jövő évi 

költségvetés terhére?  

 

   Aradi Gizella főosztályvezető: Előfordult már olyan határozat, hogy a 

következő évi költségvetés tervezésénél vették figyelembe az előirányzatokat. A jövő évi 

költségvetés rendelet alkotásánál pedig a képviselő testület dönt.  

 

   dr. Pintér Gábor képviselő: A REAC küzdött, hogy az NB III-ból ne 

essen ki. Az MLSZ-nek az Akadémia-programja és a Bozsik-program a sportiskola részére 

csak akkor adott, ha az NB II-ből nem esnek ki. Ekkor sokkal több pénzt lehet lehívni az 

utánpótlás nevelésére. A megemelt összeg azt a szándékot próbálja segíteni, hogy a következő 

évben a REAC feljusson az NB II-be.  

 

   Báder György képviselő: Részt vett egy egyeztetésen az ISK-ban, ahol 

25 millió forintról volt szó, amit az önkormányzat biztosít.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: További kérdés, észrevétel nincs.  

 

 



 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot.   

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek 

a REAC Sport Kft. működésének támogatásáról szóló előterjesztést és az abban szereplő 

határozati javaslatokat. Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 322/2014. (VII. 14.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a REAC Sport Kft. működésének támogatásáról szóló előterjesztést és az abban 

szereplő határozati javaslatokat. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. július 15. 

(Szavazati arány: 4 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 4 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

9. Előterjesztés a Rákospalota-Óvárosi Református Egyházközséggel óvodai 

közfeladat-ellátás tárgyában megkötni tervezett köznevelési szerződésről 

(Ikt.sz. 1/54-186/2014. sz. anyag) 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Herczeg István osztályvezető: A következő folyamathoz érkezett el a 

Református Egyházközséggel való egyeztetés. Az önkormányzat együtt kíván működni a 

felekezettel az óvodai intézmény fenntartásában. A következő lépés, hogy szándékát fejezi ki 

az önkormányzat arról, hogy amennyiben óvodát létesít az egyházközösség, akkor 

köznevelési szerződést köt velük.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdések következnek. 

 

   Gyurcsánszky János képviselő: A Református Egyház lelkipásztora 

korrekt megkeresést írt az önkormányzat felé levelében. Leírja, hogy jelentős forrásokkal 

rendelkeznek, melyhez szeretnének többletforrást szerezni pályázat útján. A köznevelési 

megállapodás a testület felé fog kerülni. Abban bízik, hogy amit az egyház leírt a 

pályázatában azt meg is teszik, forrásokkal rendelkeznek, garanciája van a működésüknek 

számítva arra is, hogy az önkormányzat hozzáteszi az anyagi forrásait. Az önkormányzat 

vezetői ne sugallják az előterjesztésben, ne adjanak olyat az egyház szájába, hogy valamilyen 

megkülönböztetés lesz a rákospalotai gyermekek felvételénél, a feltétel az, hogy református 

legyen, hogy egyházi nevelést kapjanak és kérnek.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Megadja a szót Simonfi Sándor 

lelkipásztornak. 

 

   Simonfi Sándor lelkipásztor: A köznevelési megállapodást csak azért 

kérik, mert ennek a birtokában tudnak eséllyel máshonnan jelentősebb forrásokat bevonni, 

eséllyel pályázni, hogy az épület elkészülhessen. Az óvoda megalapításával a közoktatási 

megállapodás akkor állja meg a helyét, ha a helyi gyerekek közül kerül ki minimum a 25 %-a 



a beiratkozott gyerekeknek. A szándékuk az, – mint más egyházi óvodára is igaz felekezetre 

való tekintet nélkül – hogy a hozzájuk tartozó gyerekeket oda várják, de ugyanolyan 

szeretettel az evangélista, baptista, vagy katolikus, legalább ekkora szeretettel várják a 

korábban semmilyen kapcsolatot nem tartó családok gyerekeit, akiket nem zavarja az, hogy 

egy egyházi óvodába egyházi énekeket, egyházi történeteket tanulnak. Ilyen probléma később 

a közoktatásban sem jelenthet problémát. A törvény arra helyezi a hangsúlyt, hogy egyházi 

intézményként kérhetnének pénzt, de az egyházi intézmények ugyanúgy nem kérnek 

semmilyen kötelező hozzájárulást, mint az önkormányzati óvodák sem.   

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdések, észrevételek nem 

hangzanak el. 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot.  

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek 

a Rákospalota - Óvárosi Református Egyházközséggel óvodai közfeladat-ellátás tárgyában 

megkötni tervezett köznevelési szerződésről szóló előterjesztést és az abban szereplő 

határozati javaslatot. Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

 

PJB 323/2014. (VII. 14.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a Rákospalota - Óvárosi Református Egyházközséggel óvodai közfeladat-ellátás 

tárgyában megkötni tervezett köznevelési szerződésről szóló előterjesztést és az abban 

szereplő határozati javaslatot. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. július 15. 

(Szavazati arány: 4 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 4 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

10. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 

Önkormányzat 2014. évi költségvetésének IV. módosításáról   „R” 

(Ikt.sz. 1/54-185/2014. sz. anyag) 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Aradi Gizella főosztályvezető: A költségvetést a szokásos 

szerkezetben állították elő. A bevételi előirányzataik növekednek összességében 14 millió 397 

ezer forinttal. A költségvetésben felhasználásra kerülnek működési tartalékok. Kiemelné a 

rendvédelmi, rendészeti szervek támogatási keretét, amely polgármesteri hatáskörben 

használható fel. Ebből át lett csoportosítva a fejlesztési előirányzottak közé, ami már 

képviselő testületi hatáskörbe tartozik, az így kialakuló előirányzatból a rendőrség számára 

kerülne megvásárlásra egy terepjáró. A polgármesteri keret változásait is bemutatja az 

előterjesztés. A módosítás után a polgármesteri keret új előirányzata 9 millió 418 ezer forint. 

Az általános tartalék új előirányzata 55 millió 514 ezer forint, a felhalmozási tartalék 

előirányzata most nem fog változni ebben a költségvetési módosításban. A bevételi és a 



kiadási főösszeg 14 millió 397 ezer forintra emelkedik és a költségvetés főösszege 18 milliárd 

776 millió 689 ezer forintra emelkedik a módosítást követően.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Arról szól az előterjesztés, hogy az 

V. módosításban emeli meg az összeget, de most a IV. módosítást tárgyalják? Az V. 

módosítás miért a IV. számúhoz van beadva? A 10 millió forint helyett 82 millió forintot 

kíván költeni, miközben ez az összeg az általános tartalékba nincs betervezve. Az általános 

tartalék összege ehhez képest 55 millió forint.  

 

   dr. Trinn Miklós osztályvezető: Tudomása szerint ennek az összegnek 

az átvezetése a következő módosításban fog megjelenni.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ha a REAC 17 millió forinttal 

többet kap, akkor a többi összeget is megemelné. Legyen 20 millió forint a támogatás 

összege.  

 

   dr. Pintér Gábor képviselő: Hasonló javaslatot kíván tenni. A REAC 

Sportiskola SE támogatását 2 millió forinttal kell megemelni, ami 4 vagy 6 millió forint lesz. 

Felmerül az a kérdés, hogy kértek-e ennyi támogatást és el tudják-e költeni, de valószínűleg 

igen. A REAC esetében legalább láttak egy költségvetést 60 millió forintról, jelen esetben 

nem, de ha nem tudnak elszámolni, akkor nem kapják meg a támogatást.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: További kérdés, észrevétel nem 

hangzik el.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a módosított határozati 

javaslatot. A Pénzügyi és Jogi Bizottság nem fogadta el azt a javaslatot, hogy megtárgyalásra 

és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, 

Pestújhely, Újpalota Önkormányzat 2014. évi költségvetésének IV. módosításhoz 1/54-

185/a/2014. iktatószámon benyújtott kiegészítő javaslatot mely szerint a 2014. évi 

költségvetés Sportegyesületek támogatása során szereplő összegeket az általános tartalék 

terhére megemeli. Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

 

PJB 324/2014. (VII. 14.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság nem fogadta el azt a javaslatot, hogy megtárgyalásra és 

elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, 

Pestújhely, Újpalota Önkormányzat 2014. évi költségvetésének IV. módosításhoz 1/54-

185/a/2014. iktatószámon benyújtott kiegészítő javaslatot mely szerint:  
a 2014. évi költségvetés Sportegyesületek támogatása során szereplő összegeket az általános 

tartalék terhére az alábbiak szerint megemeli: 

Szervezet 
Plusz támogatás 

ezer forintban 

Új támogatási 

összeg 

ezer forintban 

Femina  1000 7500 

Edőcs István Egyesület 700 3700 

Palota RSC 2000 10000 

BLF Kosárlabda Klub 1000 5000 

Dynamic Karate SC 670 3000 



Kinizsi TTK 700 3700 

REAC Sportiskola SE 2000 30000 

Diáksport Egyesületek  1000 8595 

Szabadidő Sport Egyesületek  1410 11000 

Összesen: 10480 82495 

 

(Szavazati arány: 2 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 2 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 4 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot. A 

Pénzügyi és Jogi Bizottság nem fogadta el azt a javaslatot, hogy megtárgyalásra és 

elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, 

Pestújhely, Újpalota Önkormányzat 2014. évi költségvetésének IV. módosításhoz 1/54-

185/a/2014. iktatószámon benyújtott kiegészítő javaslatot mely szerint felkéri a polgármestert, 

hogy a költségvetés V. módosítását követően a támogatási szerződéseket kösse meg a 

sportszervezetek képviselőivel, azzal, hogy a REAC Sportiskola SE a többlettámogatást a 

nem labdarúgással foglalkozó szakosztályaira fordíthatja az alábbi felosztásban, atlétika: 

250.000,- Ft, sakk: 250.000,- Ft, súlyemelés: 250.000,- Ft, úszás: 250.000,-Ft, tollaslabda: 

500.000,- Ft, tenisz: 500.000,- Ft. Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

 

PJB 325/2014. (VII. 14.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság nem fogadta el azt a javaslatot, hogy megtárgyalásra és 

elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, 

Pestújhely, Újpalota Önkormányzat 2014. évi költségvetésének IV. módosításhoz 1/54-

185/a/2014. iktatószámon benyújtott kiegészítő javaslatot mely szerint:  

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetés V. módosítását követően a támogatási 

szerződéseket kösse meg a sportszervezetek képviselőivel, azzal, hogy a REAC Sportiskola 

SE a többlettámogatást a nem labdarúgással foglalkozó szakosztályaira fordíthatja az alábbi 

felosztásban: 

- atlétika: 250.000,- Ft, 

- sakk: 250.000,- Ft, 

- súlyemelés: 250.000,- Ft, 

- úszás: 250.000,- Ft, 

- tollaslabda: 500.000,- Ft, 

- tenisz: 500.000,- Ft 

(Szavazati arány: 2 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 2 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 4 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

 

 

 

 

 



 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot.  

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzat 2014. évi 

költségvetésének IV. módosítását. Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

 

PJB 326/2014. (VII. 14.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzat 

2014. évi költségvetésének IV. módosítását. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. július 15. 

(Szavazati arány: 3 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 4 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Megköszöni a bizottsági tagok és a 

jelenlévők részvételét, a rendkívüli ülést bezárja.  

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 

Komár Renáta dr. Balázs Zoltán Polonkainé Molnár Emese 

bizottsági titkár elnök bizottsági titkár 
 
 


